
 

 

Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Máslovice dne 17. 9. 2024 
 
Přítomni zastupitelé obce:  
Kateřina Heisslerová, Petr Herman, Petra Horváthová, Ing. Aleš Illichman, MDDr. Hynek 
Kříž, Miroslava Rejdová, Ing. Vladimíra Sýkorová 
Omluveni: 0 
Veřejnost: 16 osob    Zahájení: 20,08 hodin 
 
1. Jmenování zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu 
Zasedání zastupitelstva obce zahájila ve 20,08 hodin starostka obce Ing. V. Sýkorová (dále 
jen „předsedající“), která přivítala přítomné. Předsedající určila zapisovatelem pana Aleše 
Illichmana. Jako ověřovatele zápisu navrhla Hynka Kříže a Petru Horváthovou. Optala se, 
jestli navržené osoby s tímto souhlasí nebo pokud zastupitelé mají jiný návrh na ověřovatele 
zápisu, aby jej uplatnili. Předsedající přečetla návrh usnesení a dala hlasovat.   
 
Návrh usnesení 1/4/24:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje ověřovatele zápisu Hynka Kříže a Petru 
Horváthovou a zapisovatelem Aleše Illichmana.  
Hlasování: PRO - 7, PROTI – 0, ZDRŽEL SE – 0  
Usnesení schváleno.  
 
 
2. Schválení programu 
Předsedající předložila zastupitelstvu obce ke schválení návrh programu zasedání tak, jak byl 
zveřejněn na úřední desce. Navrhuje doplnit do bodu 4 rozpočtové opatření č. 6 
Dala možnost, aby se zastupitelé k programu vyjádřili.  
Předsedající přečetla upravený program zasedání:  
 
Navržený program ke schválení:            
 

1. Jmenování zapisovatele, volba ověřovatelů 
2. Schválení programu 
3. Kontrola zápisu z minulé schůze 
4. Rozpočtové opatření č. 5, 6 
5. Schválení Dodatku č. 2 Smlouvy o zajištění dopravní obslužnosti 
6. Různé 
7. Diskuse 

 
Předsedající vyzvala k diskusi o programu, dala hlasovat o navrženém programu.  
 
Návrh usnesení 2/4/24:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje navržený program schůze.  
Hlasování: PRO -  7, PROTI -  0, ZDRŽEL SE - 0 
Usnesení schváleno.  
 
 
3. Kontrola zápisu z minulé schůze 
Předsedající se otázala, zda někdo má připomínky k zápisu z minulého zasedání.  
Připomínky nebyly. 
 



 

 

4. Rozpočtové opatření č. 5/2024 a 6/2024 (dále jen RO) 
Starostka seznámila zastupitele s RO č. 5 a RO č. 6, které schvalovala ve své kompetenci. U 
RO č. 5 se příjmy navýšily o 80000 tisíc Kč v daňových položkách a ve výdajích také 80000 v 
par. 3613 Nebytové hospodářství. U RO č. 6 se příjmy navýšily v daňových položkách o 131 
550 Kč, par. 3639 Komunální služby o 6 000 Kč, par. 3725 Využívání odpadů (Eko-kom)o 32 
000 Kč, par. 6171 Činnost místní správy o 44 000 par. 6310 Obecné příjmy a výdaje z finan. 
operací o 96 000 Kč. Celkem se příjmy navýšily o 309 550 Kč.  Výdaje se zvýšily u par. 2321 
Odvádění a čistění odp. vod o 100 000 Kč, par. 3141 Školní stravování v MŠ o 15 300 Kč, 
par. 3341 Rozhlas a televize o 22 100 Kč, par. 3421 Využití volného času dětí o 16 500 Kč, 
par. 3613 Nebytové hospodářství o 43 2000 Kč, par. 3745 Péče o vzhled obcí o 70 000 Kč, 
par. 5311 Bezpečnost a veřejný pořádek o 10 000 Kč a par. 6117 Volby do EP o 1650 Kč. 
Celkem došlo k navýšení o 309 550 Kč. 
 
 Zastupitelstvo bere na vědomí.    
 
5. Schválení Dodatku č. 2 Smlouvy o zajištění dopravní obslužnosti 
K zajištění dopravní obslužnosti naší obce autobusem č. 374 je potřeba schválit Dodatek č. 2 
Smlouvy o zajištění dopravní obslužnosti. Částka, kterou naše obec musí zaplatit za rok 2024 
činí 132 241 Kč.  
 
Návrh usnesení 3/4/24:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje Dodatek č. 2 Smlouvy o zajištění dopravní 
obslužnosti. 
  
Hlasování: PRO - 7, PROTI - 0, ZDRŽEL SE -  0  
Usnesení schváleno 
 
7. Různé 
- Od 19. 9. bude uzavřena silnice mezi Větrušicemi a Klecany z důvodu její rekonstrukce, 
která bude trvat cca tři týdny. 
- Termín uzavření výběrového řízení na rekonstrukci půdy nad Hospodou se posouvá na 24. 
9. 2024. 
- Povodně obecní úřad sleduje, přívoz je uzavřen. Místostarosta přivezl pytle s pískem, které 
jsme zdarma získali od hasičů z Brandýsa nad Labem. 
- Proběhla soutěž Stavba roku Středočeského kraje za rok 2024 a naše komunitní centrum 
získalo nominaci na vítěze a cenu za architektonické řešení. Vítězem se stala sportovní hala 
Řevnice, postavená z prostředků soukromého majitele.   
 
8. Diskuse 
Probíhala na následující témata:  
- Škola v Klecanech – co je nového? Starostka odpověděla, že na začátku června poslala 
vyjádření s návrhem řešení, tj. splacení části dluhu. Do dnešního dne nedostala z Klecan 
odpověď. 
- Půda - někteří přítomní v sále nesouhlasí s budoucí rekonstrukcí půdy, že prý je to zbytečné, 
měla by zůstat prázdná. Domnívají se, že obec je zadlužená a mělo by se šetřit na kanalizaci. 
Starostka uvedla, že se mýlí, protože obec nemá žádný úvěr, tudíž není zadlužená. Do 
přípravy na kanalizaci obec investuje peníze. 
- Výměnu zrcadla u obecního úřadu – návrh na jeho výměnu, protože je částečně nefunkční. - 
- Návrh na vybudování chodníků – složité podmínky, silnice není široká a je málo místa mezi 



 

 

silnicí a ploty. Dopravu zpomalují zaparkovaná auta na Pražské. Některá nemají kde parkovat. 
Pokud mají dvůr nebo garáž, měla by parkovat na vlastním pozemku. 
- Hřiště – na hřišti proběhla schůzka, na které byli přítomni zástupci obecního úřadu 
(Sýkorová, Illichman), rodiče dětí, které hřiště využívají (Chadimovi, Švitorkovi, pan 
Spitzbart s dětmi), J. Merfait a pan Pánek za FK Galaxie. Bylo dohodnuto, že pan Pánek bude 
používat a upravovat si druhou polovinu hřiště (zadní část) a děti si mohou kopat na té přední. 
H. Švitorková sdělila, že s některými občany obnoví činnost SK Máslovice a hřiště uklidí na 
brigádě 5. 10. Také se o hřiště chtějí starat. Přijdou s návrhy.  
- H. Švitorková vznesla požadavek na opravu části ulice Šálecké před domy Švitorků, Vovsů 
a Zajíčků. Starostka uvedla, že tato ulice je rozdělena majetkově na dvě části, jedna patří obci 
a druhá Špačkům. Opravě by mělo předcházet jednání se Špačkovými a vypracování projektu. 
- J. Břečka uvedl, že by bylo lepší řešení mít vlastní čistírnu v lomu, ale to prakticky není 
možné. Bude diskutováno na schůzce o kanalizaci.  
  
 
 
 
 
 
 
Starostka poděkovala přítomným za účast a ukončila schůzi ve 21,35 hodin.  
 
Zapsal:  A. Illichman 
 
Ověřili:    
 
 
Petra Horváthová 
 
 
Hynek Kříž 
 
 
 


